

Faaborg Bridgeklub

Generalforsamling
den 29. april 2025
Det Hvide Pakhus

Dagsorden:

1. Velkomst ved Marianne Durck
2. Valg af dirigent og referent: Bestyrelsen foreslår Evald Lauesen som dirigent og Birte Nielsen som referent.
3. Bestyrelsens beretning ved Marianne Durck
4. Godkendelse af det reviderede regnskab ved Jonna Rose
5. Godkendelse af budget ved Jonna Rose
6. Fastsættelse af kontingent: Bestyrelsen foreslår at ændre kontingentet for at spille 1 gang om ugen til 800 kr, 550 kr. for at spille 2. gang om ugen, dvs i alt 1.350 kr. for at spille 2 gange om ugen. Medlemmer, der er primært tilknyttet en anden klub, 550 kr. for at spille hos os. Passive medlemmer uændret 500 kr.
7. Indkomne forslag
8. Valg af formand for 1 år: Marianne Durck modtager genvalg
9. Valg af yderligere bestyrelsesmedlemmer for 2 år
 - a. Lise-Lotte Nielsen, modtager genvalg
 - b. Lise Bang Mikkelsen, modtager genvalg
 - c. Kennet Berg Frydensberg, modtager genvalg
 - d. Valg af suppleanter: På valg er Vibeke Pedersen, som modtager genvalg for 2 år.
10. Valg af revisor for 2 år: Robert Satchwell: modtager genvalg
11. Evt.
 1. Turneringsudvalget ønsker en uforpligtende tilkendegivelse af, om den enkelte ønsker *en alle mod alle turnering* som kvalifikation (inddeling) til klubmesterskabet.
 2. Andet evt.

- Ad 1. Formand Marianne Durck bød velkommen til generalforsamlingen
- Ad 2. Bestyrelsen foreslog Evald Laesen som dirigent og Birte Nielsen som referent.
Begge blev valgt.
Dirigenten takkede for valget og ville gøre sit til at gennemføre en god og saglig generalforsamling.
Dirigenten kunne bekræfte, at den skriftlige indkaldelse til generalforsamlingen er lovlig indvarslet, beslutningsdygtig og sket i henhold til klubbens vedtægter
- Ad 3. Formanden aflagde bestyrelsens beretning fra det forløbne år. (bilag) . Der var ingen kommentarer til beretningen og den blev godkendt af generalforsamlingen.
- Ad 4. Jonna Rose gennemgik det reviderede regnskab. Der var ingen kommentarer til regnskabet, og det blev godkendt af generalforsamlingen.
- Ad 5. Jonna Rose gennemgik budgettet for den kommende sæson. Der var ingen kommentarer til budgettet, og det blev godkendt af generalforsamlingen.
- Ad 6. Bestyrelsen foreslår en forhøjelse af kontingentet, det sker pga. DBf har hævet bordafgiften fra kr. 1,25 til kr. 3,06 pr. spiller pr. aften.
Distriktsbestyrelsesmedlem Jørn Plet kunne oplyse, at DBf ikke har hævet prisen i 10 år. Bordafgiften vil belaste klubben med ca. 60 kr. pr. år pr. medlem.
Kontingentforhøjelsen blev vedtaget.
- Ad 7. Der var ingen indkomne forslag
- Ad 8. Marianne Durck blev genvalgt som formand for 1 år.
- Ad 9. Følgende bestyrelsesmedlemmer blev genvalgt for 2 år:
Lise-Lotte Nielsen, Lise Bang Mikkelsen, Kennet Berg Frydensberg, Suppleant Vibeke Pedersen blev genvalgt for 2 år.
- Ad 10. Robert Satchwell blev genvalgt som revisor for 2 år.
- Ad 11.
Bent Andersen efterlyste et bedre sammenhold/fællesskab tirsdag spilleaften. Han påpegede, at ikke alle overholder den

tidsbegrænsning, der er sat for en bridgerunde. Han mente, der også burde være tidsstraf for overskridelse i partturneringer, svarende til det, vi har i holdturneringer.
Bent mener ikke, det er korrekt, at man ved valg til bestyrelsen nævner navne i dagsordenen. Det giver ikke mulighed for en evt. diskussion om valg af bestyrelsesmedlemmer.
Han takkede bestyrelsen for deres gode arbejde

Dorte Traun kunne godt følge Bents tankegang omkring tidsforbruget. Hun takkede bestyrelsen for deres arbejde og roste sammenlægningen af de 2 klubber.

Formanden noterede sig Bents kritik, men med hensyn til at bruge navne i indkaldelsen til generalforsamlingen, er det korrekt iflg DBf.

Vibeke Pedersen ønskede mere lys i lokalerne, både om tirsdagen og onsdagen.

Bestyrelsen har forsøgt sig, endda selv indkøbt elpærer, men har fået forbud mod selv at foretage os noget. Formandens ønsketænkning er egne lokaler, men det vil blive dyrt og udløse en væsentlig kontingentstigning.

Jan Faaborg foreslog, at klubben selv indkøbte lamper.
Det blev besluttet, at Jan sammen med Erik Johansen finder egnede lamper og pris.

1. Turneringsleder Jørn Plet ønskede på vegne af turneringslederne en uforpligtende tilkendegivelse om medlemmerne ønsker *en alle mod alle turnering* - som kvalifikation til klubmesterskabet.

Allan Ørtvig havde betænkeligheder i forhold til *en alle mod alle* turnering. Han ville personligt helst selv spille i en styrke opdelt række.

Erik Nørregaard foreslog at afprøve det evt. hvert andet år, for at give det en chance.

Dirigenten foreslog en foreløbig tilkendegivelse ved håndsoprækning. Af 48 tilstedeværende stemte 26 for forslaget og 7 imod forslaget, 15 undlod at stemme.

Jan Faaborg spurgte om det var muligt at lave en underturnering,

for dem, der ikke ønskede at deltage i *en alle mod alle* turnering.

Dorte Traun mente også, det var svært, fordi vi står så forskellige steder, men personligt syntes hun, det var fint at møde stærkere spillere.

Jørn Plet mente, der skulle være et flertal for en sådan turnering. At køre 2 turneringer samtidig, vil give alt for mange praktiske udfordringer.

2. Holdene til holdturneringen vil også i næste sæson blive sammensat af turneringslederne.

Da der ikke var yderligere kommentarer afsluttede dirigenten generalforsamlingen og takkede for god ro og orden.

Formanden afsluttede generalforsamlingen og takkede dirigenten og referenten. Hun takkede også sin bestyrelse for godt og konstruktivt samarbejde og ønskede alle en god sommer.

formand

dirigent

referent